
Verslag Raadspresidium 31 januari 2017
Aanwezig: Joost van Herpen (vz), Ina Schutte (griffier), Jan Mülder, Wim Vos, Klaas 
Roskam, Karolien Pouwels, Erik Luchtenburg en Margreet Horselenberg.

1. Opening en mededelingen, vaststellen agenda
Voorzitter heet burgemeester Margreet Horselenberg welkom. 

2. Verslag 22 december 2016 vastgesteld. 
Naar aanleiding van verslag:
- Schema wordt op GO geplaatst, bij “documenten/regelingen raad”;
- Griffier moet nog bezoek afleggen aanD66 en CDA;
- Communicatie niet binnen vergadering van Presidium, erna. 

3. Lange Termijn Agenda (LTA) en planning presentatieavonden (bijlagen)
Lijst LTA doorgenomen en geactualiseerd. 
Planning presenatieavonden. 
Griffie laat informatie van raden die geweest zijn staan, status afgehandeld.

4. Lijst moties en lijst toezeggingen (bijlage)
Lijsten zijn geactualiseerd. Op lijst moties zal de stand van zaken worden 
bijgehouden. 

5. Agenda’s presentatieavond 2 februari, inforonde 9 februari,  raad 22 februari.  
- Wijziging tijden Presentatieavond: op verzoek van college zal W&I 

kwartier langer; Antares kwartier korter en Hamershof kwartier later 
aanvangen. 

- Griffie ondersteunt deze avond, heeft geen vrijblijvend karakter;
- Presentatieavond: griffie heeft lijst rondwerpen RIB en A-stukken 

opgesteld. 
- Samenvoegen raad 22 en 23 februari, aanvang 19.00 uur. 

6. Evaluatie informatieronde 12 januari en raadsvergadering 26 januari
- Streaming. 

o Pasjessysteem werkt hinderlijk. Instructiebrief ontbrak.
o Geluid te zacht
o Camera bij spreekgestoelte iets meer inzomen.
o Bij totaalshot camera missen enkele raadsleden.
o Oproep Joost: kijk de beelden terug, je leert er veel van. 

- Actualiteiten
o Actualiteiten lenen zich niet voor oplezen twee kantjes tekst.
o Voorstel om orde Actualiteiten aan te passen: bijv. 1 vraag – 1 

antwoord, etc. Niet wachten op afhandeling per wethouder. 
- Afstemmingsoverleg / Auditcommissie

o Stukken managementletter waren feitelijk te laat om goed naar te 
kijken. Meegeven aan nieuwe accountant dat dit anders moet.

o Bij Auditcommissie moet een vast voorzitter komen. Presidium legt 
dit terug bij D66 op zij ruimte hebben dit intern op te vullen. Jan 
blijft dan voorzitter, de D66 inbreng is op deze manier geborgd. 



- Vervolg RKC beleidsinformatie
o Griffier, Erik, Klaas en Jan werken uit hoe de aanbevelingen 

overgenomen kunnen worden. Komt terug op agenda. 

7. Bestuurlijke PC-planning – verantwoording en verdiepingsavonden 
- Jan Mülder geeft aan dat de raad heeft besloten om de bestuurlijke PC-

rapportages anders op te zetten. Van cijfers naar inhoud, meer 
verdieping. Een avond met brede scope die interessant is voor externen 
Hij zal in de presentatieavond van 2 februari een presentatie geven 
namens de werkgroep Bestuurlijke PC-cyclus. 

- Uitwerking concreet: presidium is geen voorstander van nog meer 
avonden. Daarom moet gekeken worden of er binnen de LTA planning op 
raadsavonden die redelijk luw zijn, deze verdieping en verantwoording 
ingepland kan worden. 

8. Rondvraag

Presidium dinsdag 13 juni kan niet doorgaan wegens VNG-congres. 
Presidium stemt in met verplaatsing naar 15 juni voorafgaand aan raad, van 
18.30 – 19.30 uur.   

9. Sluiting
Volgende presidium staat gepland op 28 februari. 

Nazit - Communicatie en gemeentepagina
Leden stemmen in met het voorstel om in maart de nadruk te leggen op de 
Regionale Ruimtelijke Visie: alle partijen/fracties, alleen raadsleden aan het 
woord. Nadruk op volkshuisvesting. 
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